
IZ RAZPRAVE O PREDLOGU SPREMEMB ZZD

Uresničevanje pobud
in predlogov iz OZD

Ob objavi predloga za izdajo zakona o spre-
membah in dopolnitvah Zakona o združenem de-
lu z osnutkom je Občinski svet ZS Ljubljana
Vič-Rudnik v okviru svojih aktivnosti organizirai
razpravo v štirih skupinah organizacij združenega
dela iz območja občine.

Stališča, predlogi in pripombe teh razprav so
bila podana tudi na skupnem zasedanju zbora
združenega dela in družbenopolitičnega zbora 27.
maja 1987, na katerem je predvidene spremembe
predstavil predsednik republiške komisije dr. Ja-
nez Šinkovec.

Domala v vseh razpravah je prevladalo mnenje,
da so spremetnbe zakona o združenem delu v ne-
katerih delih potrebne in celo nujne. Vendar pa,
upoštevajoč dejstvo, da so v postopku priprave za
spremembe in dopolnitve Ustave SFRJ, ki bodo
po sprejemu nedvorano terjale tudi spretnembe in
dopolnitve zakona o združenem delu, ni smotrno
še pred sprejemom ustavnih sprememb spremi-
njati ZZD, saj bodo sicer v krajšem časovnem
obdobju dvakrat spreminjali in dopolnjevali za-
kon. Opozorili so, da je tako pomemben zakon
spreminjati dvakrat v dveh letih nesprejemljivo,
saj spremembe zakona nujno zahtevajo tudi spre-
tnembe nekaterih drugih zakonov in samouprav-
nih splošnih aktov v vseh organizacijah združene-
ga dela in bi z dvakratnim spreminjanjem povzro-
čili, da se bodo morali gospodarski subjekti več let
ukvarjati predvsem s spreminjanjem in prilagaja-
njem svojih aktov. Prav tako so bili mnenja, da se
normativizem ne zmanjšuje da osnutek sprememb
zakona o združenem delu kljub deklaracijam v bi-
stvu ne povečuje samostojnosti organizacij zdru-
ženega dela.

Kot oblika povratne informacije je bila sklicana
skupna seja Predsedstva OS ZS Ljubljana Vič-
Rudnik, Sveta za razvoj samoupravljanja in uve-
ljavljanja delavcev v delegatskem sistemu pri OS
ŽS ter Komisije za spremljanje in izvajanje zako-
na o združenem delu pri občinski skupščini na
kateri je uvod povedal Dušan Rebolj, član pred-
sedstva Republiškega sveta ZS Slovenije.

Seznanil nas je z amandmaji na predlog spre-

memb in dopolnitev zakona o združenem delu, ki
jih je oblikovala delovna skupina pri Republiškem
svetu ZS in ki so bili v celoti osvojeni na seji
predsedstva zveze sindikatov Jugoslavije. V raz-
pravi je Dušan Rebolj odgovarjal na števiina kon-
kretna vprašanja, ki so jih postavili navzoči na
seji.

Ocenimo lahko, da je takšna oblika informira-
nja predstavnikov združenega dela zaželjena in
potrebna, saj zagotavlja nepretrgano spremljanje
aktivnosti v tem primeru sprememb zakona
o združenem delu, v smislu mesničevanja pobud
in predlogov iz organizacij zdruienega dela.
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